
V prihodnji številki priobčimo članek 
o našem vprašanju v državnem zboru, ki 
nam ga je napisal g. drž. poslanec dr. 
Vladimir Ravnihar. Na ta članek opozar
jamo že danes. 
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